
 
 

 

Vedrørende Skolebestyrelsesreferat 

1. Godkendelse af referat 

a. Godkendt uden bemærkninger 

2. Elevrådet 

a. Der mangler struktur for, hvordan elevrådsmøderne skal 

afvikles. Der har derfor ikke været afholdt møder. 

 

3. Arbejdsgruppe vedrørende kommunikation 

a. Der Arbejdsgruppen har været i dialog med 

kommunikationsmedarbejder fra forvaltningen med henblik 

på at lave en model mere generelt for intern kommunikation, 

som også kan anvendes mere bredt på de øvrige skoler. 

Gungehusskolen bliver pilotskole. Indsatsen kommer til at 

forløbe over 2 år og vil omhandle analyser, 

baggrundsanalyser og interviews på forældrenes aften. 

Både forældre, ledelse og medarbejdere vil blive inddraget i 

projektet.  

Det er forventningen, at der bl.a. vil blive tænkt i anvendelse 

af forskellige typer medier bl.a. video, plakater og dialog på 

AULA. Eleverne vil gerne inddrages i udviklingen og 

evalueringen af kommunikationen af skolen.  

b. Der orienteres om status til december.   

 

4. Skolefotografering 

Dato: 28. september 2023 

Sted: Personalerummet 

Deltagere: 
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Side 2 af 3 

a. Der har været drøftelse af, om vi fortsat skal tilbyde 

skolefoto på Gungehusskolen. Der er argumenter for og 

imod, herunder bl.a. at der kan være et økonomisk pres i 

forhold til køb af portrætfotos. Klassefotos er værdifulde, 

mens der er mere delte meninger om portrætfotos. Det 

afklares, hvor mange der reelt køber fotos. 

 

5. Sociale medier på Chromebooks 

a. Sille Selv om skolen er mobilfri bliver der fortsat anvendt en 

del sociale medier på deres Chromebooks. Centeret har 

rådgivet i forhold til om mulighederne for at tilgå sociale 

medier eller alternativt en mere inddragende proces i 

dialogen med elever og forældre. Det er vanskeligt at lukke 

af for alle adgange teknisk. Der bliver skrevet hjem, hvis 

eleverne spiller eller ser Youtube i undervisningen. Læringen 

bliver forstyrret af de sociale medier. 

b. Punktet drøftes på elevrådet og det afklares med 

forvaltningen, om der er gode eksempler på trivslen.  

 
6. Tilsyn fra Styrelsen for Undervisning og Kvalitet (STUK) 

a. I alt 80 skoler i landet, der er blevet udpeget i tilsynet med 

henblik på at sikre en høj kvalitet af undervisningen med 

fokus på karaktererne. Der er nedsat en styregruppe med 

fokus de næste to år med særligt fokus på 8. og 9. årgang. 

Skolen har fået tilbudt et rådgivningsforløb der indeholder en 

række møder med læringskonsulenter fra STIL (Styrelsen for 

IT- og Læring). Der er gennemført en række kvalitative 

interviews med en række børn, som bl.a. tyder på, at der 

kan arbejdes med yderligere variation i undervisningen både 

i den enkelte lektion og på tværs af fagene.      

b. Generelt har skolen afdækket, at særligt læsningen har 

årgangene fra 4. årgang og frem behov for øget træning. 

Der sættes derfor øgede initiativer i gang på læse-området i 

skoletiden.   

c. Ledelsen har fokus på at få udbredt erfaringerne med øget 

variation til de øvrige årgange 

 

7. Meddelser 

a. Formand: 

i. Ingen meddelelser 

b. SKOK: 

i. Ingen meddelelser 

c. Medarbejder 

i. Ingen meddelelser 

d. SFO og Klub 

i. Ingen meddelelser  

e. Ledelsen: 

i. Ingen meddelser 

 

8. Eventuelt 
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a. Intet til referat 


